

LED防水电源 200瓦路灯电源 质保2年防水电源驱动 ,

产品名称	LED防水电源 200瓦路灯电源 质保2年防水电源驱动 ,
公司名称	深圳市福硕光电科技有限公司
价格	160.00/个
规格参数	品牌:led防水电源 型号:cv-12200a 类型:外置开关电源
公司地址	宝安区沙井新桥芙蓉工业区赛尔康大道71号A栋3楼
联系电话	0755—29851089 18576639552

产品详情

led waterproof power supply specification

1 . product name and no :

name :	led power supply
item no :	cv-24200c

2 . technical parameters:

working voltage (v)	ac 170-250v	frequency (hz)	47-63hz
input current (a)	1.5a		
output voltage (v)	dc 24 ± 0.5v	maximum output power (w)	200w
maximum output current (a)	8.33a		
voltage resistance (kv)	ac 2kv/3ma 3s	short-circuit protection	yes
temperature rise ()	28	temperature protection	yes
waterproof rate	ip67	overload protection	yes
certificate	ce (emc+lvd)	working temperature ()	-25 ~ 50
n.w (g)	2800g		

3 . measurement (mm)

l ± 2	w ± 1	h ± 1	l1 ± 5 input	l2 ± 5 output	la ± 5	lb ± 5	lc ± 2	ld ± 2
228	125	65	360	360	35	35	5	5

4 . others

qty/ctn	5pcs/ctn
carton size	43*29.3*18.5cm
g.w/ctn	14.5kg

lead wire	input: vde three-core 0.75 square circular axes 30 cm; output: vde two-core 0.75 s quare circular axes 30cm(four groups outputs).
-----------	--

notice:

- 1.should be installed the radiating place,can't install it near heat sources.
- 2.avoid long-term work in the abnormal state, such as: overload, short circuit, non-operating voltage range of work ;
- 3.the lamp voltage should be adapted to the supply's,and the lamp operating current can't exceed the maximum output current.
- 4.the junction must be solid and reliable. pls add the insulation tape to avoid leakage.
- 5.under the condition of normal operation,we provide one-year warranty for the product deginning from the date of factory delivery.

"LED防水电源 200瓦路灯电源 质保2年防水电源驱动，"的输入电压为90~265（V），输出电压是12/24（V），电压调整率为5（%），负载调整率是5（%），输出功率为200（W），类型是外置开关电源，工作效率为89（%），型号是CV-12200A，输出电压精度为5（%），品牌是LED防水电源，产品认证为CE